

- 1 Johnny läste föregående protokoll.
- 2 Gymmet . Stativen uppsatta , övervåningen kvarstår.  
Ny prismodell. 50 kr / gång, 300 kr /månad , 1200 kr per år och individ.  
2400 kr per år för familj. Anslag uppsatta.
- 3 Fotbollsskolan/ Dyröppet. Inför säsongen 2018 vill vi få till ett specialmöte med Thomas Henriksson och Pernilla Brasta. Frågor om gödsling av planen , antal deltagare, anm avgift m m tas vid det mötet.
- Suzanne fortsätter att ta kontakt med vederbörande för att få till ett möte .
- 4 Utegym. Annica tar kontakt med samhällsföreningen .
- 5 Ny valberedning . Torbjörn Gilbertson och Christoffer Kander.
- 6 Inför årsmötet. Vi ska kolla vilka som ska ersättas m m . Så att årsmötet genomförs så smidigt som möjligt.
- 7 Stängslet. Kommunen vill at vi preciserar startdatum och pris. Inför nästa ansökan i april 2018, ska offert bifogas. Johnny ansvarar , olika alternativ diskuterades.
- 8 Punkt på årsmötet. Medlemmarnas ansvar. Städning m m .
- 9 Inga-lill är tillbaks som städerska. Hon har fått direktiv att utöka städtimmarna om så behövs. Under 2017 har det gått åt cirka 11 timmar i månaden.
- 10 Årsfest. Här behövs ett nytänkande. Varför har vi den ?  
Om vi ska ha en fest , när i så fall ? För medlemmarna ? Vem ska hålla i den?
- 11 Städning av anläggningen. Ut och invändigt, mars -april. Anslag ska sättas upp tidigt.
- 12 Ramp . Under 2017 har vi byggt ramp till biblioteket och Gunnarhallen. Kostnad cirka 35000 kronor. Vi har sökt bidrag men inte fått besked , beslut tas i januari 2018.
- 13 Teknikrum under Gunnarhallen (ventilation m m )Torbjörn har flaggat upp att det inte är tillräckligt isolerat. Han och Christer Eliasson undersöker vad som ska göras. Det är ett rum som är brandklassat , skulle åtgärdats när hallen byggdes. Det är bråttom , blir det tillräckligt kallt så riskeras utrustningen.
- 14 Dagvatten . Mellan Gunnarhallen och Sörens förråd ser det ut som om det inte är färdigt. Vad göra ? Christer Eliasson och Torbjörn kollar detta.
- 15 Ekonomin. Den är i balans. Lika mycket i kassan som det finns lån,

ungefär.

- 16 Sörens förråd. Ska rivas. Grejerna som går att använda ska annonseras ut på Dyrön köp /sälj. Frågan var vi ska förvara bord och stolar kvarstår.
- 17 Till nästa möte ska Christer Eliasson kallas. Suzanne tar kontakt. Protokollet justeras av Maj-Britt och Annica.